لوحات ۳ 4x3 POSTERS

TECHNICAL CONDITIONS

الشروط التقنية

4 x 3

4x3 POSTERS

> Internal Net Format: 400 cm x 300 cm.

> **Poster paper:** of adequate thickness in order to avoid any transparency, even in humid weather, and to withstand "premoisturizing", according to the norms of Poster Advertising.

> Ink: resistant to water, glue, and ultraviolet rays.

Overlapping of 3 cm.

Each paper should be numbered from 1 to 8 or 9, according to paper dimensions.

A photocopy of the visual should be provided in A4 format.

- > **Delay of delivery:** 2 weeks prior to the starting date of the campaign.
- > Reserve of posters: 20% of poster reserve should be provided for any possible natural degradation.
- > The material needed for poster printing are:

A Macintosh electronic file.

A CD or other + layers.

The size of the artwork is 45,55 cm x 34,12 cm + 3cm bleed.

The resolution must be 300 dpi.

A colored laser print should be given with the CD.

الملصقات ٤ x ٣

> **القياس الداخلي**: ٤٠٠ سم × ٣٠٠ سم

> الورق: بالسماكة المناسبة لتفادي الشفافية حتى في الطقس الرطب، ولمقاومة الرطوبة الشديدة. يجب أن تساعد نوعية الحبر على مقاومة العوامل المناخية والمواد الكيميائية التي يحتوي عليها التلصيق، وفق معايير الإتحاد للملصقات الإعلانية.

 الحبر: يقاوم الماء والتلصيق والأشعة ما فوق البنفسجية (أشعة الشمس).

تشابك بطول ٣ سم. ترمَّم كل ورقة من ١ إلم ٨ أو ٩ حسب قياس الورق. تقدّم صورة عن الملصق الإعلاني بقياس A4.

> مهلة التسليم: أسبوعان قبل بدء الحملة الإعلانية.

ملصقات إعلانية احتياطية: يجب أن يسلّم ٢٠٪ من عدد الملصقات الإعلانية تحسّباً لأب ضرر طبيعي محتمل.

> إن المواد الضرورية لطبع ملصق إعلاني هي التالية :

ملف إلكتروني ماكنتوش.

CD أو جهاز آخر أسطوانة متراصة + طبقة CD

إن حجم الأعمال التصويرية والتخطيطية هو:

۵۰،۵۵ سم ۳٤،۱۲ x سم للخلفية.

يجب أن يبلغ تحديد العرض طpi ٣٠٠

يجب تزويد طابعة ليزر بالألوان مع الأسطوانة المتراصة CD.

